



**Notulen ALV
WSV De IJssel
Kersenstraat 2, Deventer
19 juni 2024 20.00 uur**

Aanwezig: 37 leden, Bestuur (Bianca, Geert, Wenno, Wilco en Monique)

Afwezig m.k.: Tokan, Bram, Jan en Jo-Anne Lijnsvelt

Notulist; Monique van der Horst

1. Opening door Voorzitter

Bianca wil een minuut stilte in acht te nemen voor alle leden die ons zijn ontvallen dit jaar.

Het was een hectische tijd voor het bestuur, maar we hadden vrij snel Wilco (ervaring) toegevoegd aan het bestuur. We hebben de socials aangepast, er is alleen nog een groep en de communicatie willen we gelijktijdig via Facebook, website en Teambeheer doen.

Natuurlijk zijn er dingen die beter kunnen, maar reageer dan niet via de socials, maar doe dit rechtstreeks aan het bestuur.

2. Notulen

ALV vergadering 6 september 2023, met aanpassing uitreiking Regioglas goedgekeurd.

3. Jaarverslag Secretaris

De nodige dingen aangepast die versloft zijn, Daniel Lijnsvelt vanwege persoonlijke redenen per direct gestopt als LaCo captain, Wilco heeft deze taak overgenomen.

Heren LaCo zijn door naar de finale dag, Dames LaCo is aan het groeien

4. Jaarverslag Wedstrijdsecretariaat en Jaarverslag Ledenadministratie

Het is voor Wenno een leerjaar geweest, waarbij we als bestuur hem hebben ondersteund waar kon.

Voor nu alleen niet privé mailen of bellen, we moeten ook nog kunnen werken.

Soms is een appje makkelijker te beantwoorden.

5. Jaarverslag Penningmeester

Geen rare posten, zie punt 6 en 7 (Verslag ligt ter inzage bij penningmeester.)

6. Verslag Kascommissie, decharge penningmeester/bestuur

Gerrit Derksen, lid van de kascommissie meldt dat de financiële administratie op orde is en adviseert de ALV het advies over te nemen om decharge te verlenen over het in 2^e helft 2023 gevoerde financieel beleid.

7. Vaststelling begroting 2023-2024

Monique legt uit dat de werkelijke kosten van het 2^e helft van het jaar zijn verwerkt,

Waarbij de begroting van 2024 wel over een heel jaar zijn begroot.

Voortaan, met instemming van het bestuur, zal het boekjaar eender aan het kalenderjaar zijn.

8. Verslag Tuchtcommissie

Tuchtcommissie heeft geen zaken behandeld, maar er loopt nog wel 1 zaak bij het ISR.

9. Pauze

10. Verkiezingen/voorstellen commissies

- Verkiezing Kascommissie (Monique Kars, Gerrit Derksen, reserme Dorien Wannet)

- Verkiezing Tuchtcommissie (Frank Wannet, Willian Schiphorst en Luuk van het Loo)



11. Voorstel nieuwe competitie vanaf volgend seizoen

Het voorstel van Romano, Edgar en Geert is gedeeld in Teambeheer, hierbij zijn de teams gevraagd wat men wilde. Na een discussie tussen bestuur en enkele leden en de indieners van het voorstel, komen we aan de volgende uitkomst. Ere t/m 3^e divisie gaat beginnen met een Round Robin, 4^e Divisie houdt de teamgame (bierronde). Dan de vraag van Marc Nahar en deze vraag is al vaker gesteld: 2 wissels per wedstrijd > voor. De wedstrijdformulieren en competitiereglement zullen hiervoor aangepast worden. Deze wijziging staat voor 5 jaar vast.

12. Uitreiking bekens en melding 170 certificaten

De meeste teams of vertegenwoordigers waren niet aanwezig, hierdoor hebben we, als bestuur, ter plekke besloten om de bekens op aanvraag uit te reiken. Dit betekent bij aanvraag aandenken en deze niet afhalen er een boete volgt.

13. Rondvraag

Als laatste deelde Wilco nog mede dat hij stopt als bestuurslid van ons bestuur (secretaris). Dit houdt in dat we een BALV moeten uitschrijven, omdat een nieuw bestuurslid gekozen zou kunnen worden. De Teamcaptains vergadering is gepland op 4 september a.s.

14. Sluiting

Voorzitter (Bianca) sluit de vergadering om 21.04uur.